
 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 19/4 2022 

 

Närvarande:  

Emma Willaredt, vice ordförande, Robert Davidsson, Nicklas Daag, Linda 
Båge Hemmestad, Agneta Torkelskogh, Björn Tosterud, Emil Andersson, 
Daniel Wetterheim, Zara Linder, Inger Carlborg Eskilsson 

 

§ 1 – Mötets öppnande 

Emma Willaredt hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 – Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 

Till detta valdes Agneta Torkelskogh och Emil Andersson.   

 

§ 4 – Föregående protokoll och justering  

 § 4.1 Ansökning driftbidrag och Norheds stiftelse 
 
Ansökan för driftbidraget på är inskickat till Jönköpings kommun. Allt material är 
redo att skickas in för att söka bidrag för den nya infarten.   
 
§ 4.2 Hjärtstartarens placering 

Evelina Kilander har begärt offert på ett värmeskåp till hjärtstartaren så den kan 
fästas på utsidan av ÖIS-gården. Offert är på gång och förhoppningen är att vi snart 
kan ha en hjärtstartare på utsidan.  
 
§ 4.3 Husqvarna-rally 4/6 
 
Gymsektionen ordnar med fika tillsammans med innebandy och skidsektion för 
deltagarna.   
 
 
§ 4.4 Ölmstaddagen 4/6 
 
Robert och Linda går på möte under torsdagen 21/4. Tanken är att ha ett bord med 
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något från alla sektioner som vi kan visa upp. Eventuellt någon form av aktivitet på 
plats under dagen som hålls vid Krysset.  
  
§ 4.5 Valborgsmässofirande 30/4 
 
Ungdomssektionen hjälper till med fika. Firandet anordnas tillsammans kyrkan.  
 
§ 4.6 Växelnummer 
 
Nicklas Daag håller på att titta en lösning till ett växelnummer till ÖIS, där man 
genom knapptryck kan klicka sig vidare till rätt sektion.  
 
§ 4.7 Fixardagen 9/4 
 
Ett 20-tal personer hjälpte till att fixa och städa på ÖIS-gården, både invändigt och 
utvändigt. Bland annat fixades staket och nät runt planerna till samt stolparna på 
elljusspåret.  
 
§ 4.8 Protokoll 
 
Justeras från och med nu digitalt och läggs på laget.se.  
 

§ 5 Frågor för mötet 

§ 5.1 Utvecklingsdag för styrelsen 
 
Styrelsen beslutar att vi ska genomföra en utvecklingsdag för styrelsen i september 
där vi ser över våra långsiktiga planer. Exempelvis hur vi ska förvalta lokalerna, 
behålla våra medlemmar och se över vår ekonomi långsiktigt. Emma, Linda och 
Agneta lägger ett program och bestämmer en plats för den här dagen.   
 
§ 5.2 Sommarsläpet 
Sommarsläpet som besökte oss förra året där barn och ungdomar får testa på olika 
aktiviteter planerar att vara på ÖIS-gården två datum mellan vecka 25-28. De 
återkommer när de satt sina datum.  

§ 6 Föreningens ekonomi 

Julia Conradsson var inte närvarande på mötet men skickade med en rapport via 
Emma.  

Intäkter till och med sista mars: 

- Medlemsavgifter 142 000 :- 
- Gym 85 000 :-  
- Försäljning planteringsjord 59 000 :-  

 
- I nuläget ligger resultatet på 370 000 :-  
- Inga övriga skulder än den till banken.  
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§ 7 Arbetsgrupper 

§ 7.1 - Administration/IT/Laget.se 
 

- Avtalet med laget.se är förlängt på 4 år. I september ser vi över hur vi kan vässa 
till hemsidan.  

§ 7.2 Anläggning 

- Linda har tagit in offert från flera städfirmor som kan tänkas städa ÖIS-gården.  
En av dem har givit ett bra pris och ett gott bemötande. Om vi har råd med 
offerten så testar vi och utvärderar i juni. Tanken är att de städar hela ÖIS-
gården varannan vecka och dusch/toalett/omklädningsrum varje vecka.  
 
§ 7.3 Marknadsföring - sponsring  

- Toalettpapperförsäljningen är igång. Sista dag för beställning 9 maj. Hämtas 21 
maj. Marknadsföring via sociala medier.  

- Restaurangchansen fortsätter säljas. 
- Hemmavinsten. Ett lotteri som sker mellan lokala idrottsföreningar där man har 

chans att vinna allt ifrån pengavinst till presentkort. Vi kommer nu att försöka 
köra ett eget lotteri i klubben med bland annat vinst av ett tremånaders-kort i 
gymmet. Meddela er sektion, många är redan med. Kostar 100:-/månaden och 
man är med i ett löpande lotteri.  

- Olika förslag till sponsorslösningar kom upp på mötet. Bland annat om att 
skaffa egna skyltsponsorer till exempelvis innebandyn. Frågan är bara var 
skyltarna i så fall kan sättas upp. Styrelsen kom fram till att Nicklas Daag tar 
tag i att få ihop ett sammankallat möte mellan sektionerna för att diskutera 
sponsringen kring vilka vi har, vilken gemensam profil och budskap vi ska ha 
utåt. Det finns färdiga förslag på paket sedan tidigare som kan användas som 
ram.  
 

§ 8 Frågor/info från sektionerna 

Bordtennis 
- En del tävlingar på gång. Bland annat zontävlingar i Vetlanda i slutet av april.  

 
Senior- och ungdomsfotboll 

- Seriepremiärer och gräspremiärer på gång. Ungdomsfotbollen avser att flytta 
sitt förråd till ett av utrymmena i garagedelen i nya delen.  
 
Gym 

- 1-årsjubileum på gång. Samtal pågår med Concept om leasingaval och att 
eventuellt byta ut lite maskiner efter önskemål från medlemmarna. 
 
Gymnastik  

- Hopp och lek drar igång med start 4 maj för barn i förskoleklass upp till klass 
2.  
 
Innebandy 

- Har avslutat säsongen för i år.  
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Skidor  
- 
 
Orientering 

- Tävlingar igång.  
 

§ 9 Övriga frågor 

§ 9.1 Ställplats 
- Förslag om att se över möjligheten att anordna en ställplats för husbil/husvagn 

på grusplanen för att dra in lite extra pengar. Björn och Agnetha kollar 
möjligheterna.  
  
§ 9.2 Ölmstadskolan 

- Vi har fått en fråga från skolan som är trångbodd att bedriva viss verksamhet på 
ÖIS. Tanken är att de ska bedrvia undervisning en heldag/vecka fördelat på två 
halvdagar. Linda håller kontakten med skolan gällande vilket pris som är 
rimligt att ta från Jönköpings kommun för uthyrning. I så fall kommer detta ske 
till höstterminen.  
 
Belastningsregistret 

- Viktigt att alla ledare som har ansvar för ungdomslag att de begär ut ett utdrag 
från belastningsregistret via polisens hemsida. Det är upp till sektionerna att 
informera och göra det tydligt att det annars inte går att vara ledare i 
föreningen.  
 
Nycklar till gymmets entré 

- Det har ibland varit lite problem med att komma in via kodlåset och därför 
kommer ett antal fysiska nycklar att skaffas för att se till att någon kan komma 
och öppna om det händer igen. Daniel ser till att de införskaffas och att de 
kvitteras ut med nummer.  

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Onsdag 8 juni – 19.00-20.00 på ÖIS-gården.  

 

§ 11 Mötet avslutas 

Emma tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.  

 

Sekreterare:     Justerare:  

Robert Davidsson    Agneta Torkelskogh 
 

_____________________________  _______________________________ 

        Emil Andersson 

 

      _______________________________ 
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